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ZÁPIS 

ze zasedání Oborové rady FM VŠE 

 
DDaattuumm  kkoonnáánníí::  55..  řřííjjnnaa  22002233,,  1166::0000  hhooddiinn..    

PPřřííttoommnnii::  ddllee  pprreezzeennččnníí  lliissttiinnyy  ((77  ppřřííttoommnnýýcchh  ––  44  ččlleennoovvéé  oonn--lliinnee,,  33  ooffff--lliinnee;;  55  oommlluuvveennoo));;  kkee  sscchhůůzzccee  

bbyyllii  ppřřiizzvváánnii  ii  šškkoolliitteelléé  ddookkttoorraannddůů  

  

PPrrooggrraamm::  

11..  PPřřeeddlloožžeenníí  IInnddiivviidduuáállnníícchh  pplláánnůů  ssttuuddeennttůů  11..  rrooččnnííkkuu  kk  ppoossoouuzzeenníí..  

22..  PPřřeeddlloožžeenníí  ZZpprráávv  oo  pprrůůbběěhhuu  ddookkttoorrsskkééhhoo  ssttuuddiiaa  ddookkttoorraannddůů  FFMM  zzaa  aakkaaddeemmiicckkýý  rrookk  

22002222//22002233  kk  ppoossoouuzzeenníí..  

33..  RRůůzznnéé..      

Předsedkyně OR FM, doc. Komárková, zahájila zasedání a přivítala členy oborové rady. 
Nejprve všechny seznámila se základními statistikami, které se týkaly studia v doktorském 
studijním programu na FM v roce 2023.  
Do řádného studia bylo k 30. 9. 2023 zapsáno 26 studentů, z toho 13 v prezenční formě 
studia. 15 studentů má studium přerušeno.  
Přihlášku ke studiu v roce 2023 podalo 10 uchazečů do doktorského studijního programu; 
z toho 1 přihláška byla podána do programu anglického. Přijímacího řízení v on-line formě se 
zúčastnilo všech 10 uchazečů, tři z nich nesplnili nutné podmínky pro přijetí. Do studia se 
řádně zapsalo 7 studenti, 6 do českého a 1 do anglického studijního programu. 
V akademickém roce 2022/2023 se uskutečnila jedna úspěšná obhajoba doktorské práce. 
 
ad 1) 

Projednány byly Individuální plány studentů 1. ročníku, závěry viz Příloha 1.  
 

ad 2) 

Dalším bodem jednání bylo posouzení plnění povinností doktorandů FM dle 
předložených Zpráv o průběhu doktorského studia a hodnocení školitelů za akademický 
rok 2022/2023. Doporučení plynoucí z jednání lze nalézt v Příloze 2. 

 

ad 3)  

• V rámci bodu Různé vystoupil proděkan Kincl s informacemi o výsledcích celoškolské 
ankety provedené mezi studenty doktorského studia VŠE a seznámil členy OR 
se zjištěními týkajícími se naší fakulty. Doc. Kincl upozornil, že z FM se bohužel 
zúčastnilo pouze 8 studentů, takže výsledky nejsou zcela objektivní a je nutno brát při 
jejich interpretaci ohled na tuto skutečnost. Zmínil, že z názoru zúčastněných 
doktorandů vyplynulo, že u nás za horší považují komunikaci se školiteli a možnosti 
konzultací, přestože, jak proděkan Kincl doplnil, díky pravidelným doktorským 
seminářům mají prostor k odborné diskusi nejen se školiteli, ale i dalšími kolegy 
i akademickými pracovníky. Tuto možnost však ne vždy plnohodnotně využívají.  
Studenti FM se ve větším procentu odpovědí shodují na tom, že by si doktorské 
studium na FM již opětovně nezvolili. Mnozí nevidí ani velkou šanci na úspěšné 
dokončení. Za hlavní důvod neúspěchu při studiu označují chybějící motivaci. Dobře 
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naopak hodnotí materiální zajištění, které jim fakulta poskytuje a možnosti zapojení 
se po projektů IGS. 
V rámci diskuse doc. Špaček vyjádřil svůj názor, že co se týče motivace studentů 
a četnosti schůzek se školitelem, záleží hodně právě na studentovi. Školitel by 
samozřejmě studentovi měl být k dispozici alespoň jednou v týdnu, ale iniciativa musí 
vycházet především ze strany studenta, nikoli školitele. 

• Garantka doktorského studia, doc. Komárková, zmínila, že se fakulta zabývá otázkami 
souvisejícími s končící akreditací starého studijního programu k 31. 12. 2024, resp. 
možnostmi nastavení podmínek k dostudování v případě již zapsaných/přerušených 
studentů v rámci končícího programu. Zatím je jisté, že možnost dostudovat bude 
poskytnuta všem, kteří mají přerušené studium z důvodu rodičovství. Návrh postupu 
a možná řešení jsou diskutována i v rámci celé VŠE. 

 
Zapsala: Mgr. Irena Míková 
Za správnost: doc. RNDr. Lenka Komárková, Ph.D. 
 
V Jindřichově Hradci dne 5. 10. 2023 
 


